
Årsberetning for Marthas Have Huseierforening  
28.05.2009 – 25.04.2010  
 
I inneværende periode har styret bestått av følgende personer:  
Paul Wilson Andersen  

Harald Meltzer  

Eva Grabner  

Steven Johnsen 

Det har ikke vært fordeling av verv i styret.  
 

Eivind Bull-Hansen har vært kasserer.  
Stein Sunde har vært revisor.  
Begge ble oppnevnt av generalforsamlingen.  
 
Det har vært avholdt 3 styremøter. Styret har arbeidet med følgende saker ved siden av den 
løpende virksomheten gjennom året:  
 
Vårdugnad 2010 
Årets dugnad ble avholdt i begynnelsen av mai. 3 containere ble bestilt og fylt. Pga ekstra mye 
avfall ble containere tømt to ganger. Dette medførte litt ekstrakostnader ifht til budsjett. Diverse 
reparasjons- og maleroppgaver av porter ol ble ivaretatt.. Vi takker alle for god innsats!  
 
Get 
Høsten 2009 ble endelig oppgraderingen av kabelnettet ferdigstilt. Det ble gjennomført mindre 
gravinger på området vårt enn vi på forhånd fryktet. Diverse forsterkerbokser ble byttet ut. Kabel 
fra 43 til 47 ble også byttet ut. Marthas Have er nå digitalisert.  
 
Kontrakten med Gårdreform opprettholdes, vi er fornøyde med jobben de gjør med snørydding.  
 
 
Oslo 25. april 2010.  
Styret i Marthas Have Huseierforening.  
 


